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Håkan Abrahamsson   Cecilia Andersson
Ordförande   Sekreterare



From: Emelie Dockenfelt
Sent: 08 aug 2024 01:37:29 +02:00
To: Cecilia Andersson
Cc:
Subject: Frågor till allmänhetens frågestund KF 28/8

Varning: Det här e-postmeddelandet kommer från en extern organisation. Klicka inte på länkar 
eller öppna bilagor om du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är säkert.

Hej Cecilia! Har följande frågor till nedan nämnd:

Elisabeth Holmer (S) ordförande i socialnämnden, den 16/6 var du tydlig i ditt uttalande i P4 
Kristianstad att du absolut skulle avgå som ordförande om nämnden inte beviljades ansvarsfrihet.

 Den 11/7 uttalar du dig i Helsingborgs dagblad att du ska fundera om du ska sitta kvar som 
ordförande i nämnden fram till Augusti. Varför står du inte till ditt ord, uttalandet den 16/6? 
Tycker du själv att det är förtroendeingivande?

Du besvärade inte ens dig att närvara via länk vid senaste kommunfullmäktige, istället var ditt 
budskap till invånarna adiós och hasta la vista från Spanien. Är det förtroendeingivande?

Du är arvoderad årets alla månader och föregående kommunfullmäktige handlade ju mångt och 
mycket om socialnämnden och ansvarsfriheten. Ett sammanträde som borde varit högprioriterat 
för dig.

Tacksam om du vill bekräfta att du har mottagit detta mail Cecilia .

Emelie Dockenfelt



Angående OB-omsorgen

Till Marie Gärdby, ordförande BUN och ledamot kommunfullmäktige (C) samt Elisabeth Holmer, 
ordförande Socialnämnden och ledamot kommunfullmäktige (S).

Svaret önskas även skriftligt.

När förslaget/beslutet togs att lägga ner den ej lagstadgade OB-omsorgen i Perstorp, hade BUN 
och Socialnämnden någon kommunikation sinsemellan om konsekvenserna för bemanningen 
inom vård- och omsorg i kommunen på OB-tid?

Har det inkommit eller förväntas det uppsägningar från personal som ej kan behålla sina 
tjänster på grund av obefintlig barnomsorg på OB-tid?

Förväntas det, som konsekvens av nedläggningen, utflyttning av skifts- och andra OB-arbetande 
invånare?

Finns där någon konsekvensanalys av hur det drabbar våra företag som har skiftarbetande 
personal?

Perstorp 2024-08-13

Med vänlig hälsning

Carin Lindeberg



Angående bilvrak och misskötta hus
Till Ronny Nilsson, Kommunalråd och Kommunstyrelsens ordförande (S)

Svaret önskas även skriftligt.

Uppställningen av bilvrak på en tomt längs Arons väg.
Att det är ett ärende som dras i långbänk hos Söderåsens Miljöförbund är några av oss medvetna 
om men har inte Perstorps Kommun någon möjlighet att påverka detta likväl som man kan 
tvinga husägare att exempelvis ansa sin häck?

Det finns ett antal misskötta, ja till och med fallfärdiga hus och tomter runt om i vår kommun, 
bland annat längs Hässleholmsvägen (riksväg 21), i Oderljunga , i centrum och på övriga 
landsbygden.
Vad görs åt dessa skamfläckar?

Perstorp 2024-08-13

Med vänlig hälsning
Carin Lindeberg



Angående Artur Lundkvist och Maria Wines Stiftelse

Till Kerstin Gustafsson Andersson, ledamot kommunfullmäktige (C) samt ledamot i Artur 
Lundkvist och Maria Wines Stiftelse.

Svaret önskas även skriftligt.

Vad är anledningen till att det ges ett driftsbidrag på 100.000 SEK till denna stiftelse?

Hur mycket bidrar Solna Kommun, som liksom Perstorps Kommun var med att grunda stiftelsen, 
med?

Varför gavs ett ränte- och amorteringsfritt lån till stiftelsen i stället för att kommunen borgar för 
ett banklån?
Hur lyder motiveringen för att detta ej är att anses vara dolda bidrag?

Inför ansökan 2023 skulle stiftelsen meddelas att verksamhetsplan och ekonomisk redovisning 
ska redovisas samt att kommunen över tid inte har för avsikt att medverka i verksamheten 
avseende bidrag. 
Gjordes detta samt vad menas med ”över tid”?

Vem sköter underhållet av hus och trädgård?

Vad anses stiftelsen tillföra vår kommun som motiverar dessa bidrag?

Perstorp 2024-08-13
Med vänlig hälsning
Carin Lindeberg



Angående Byggnadsföreningen Framtiden UPA (Folkets Park) i Perstorp

Till Ronny Nilsson, Kommunalråd och Kommunstyrelsens ordförande (S)

Svaret önskas även skriftligt.

Varför ger Perstorps Kommun ett driftsbidrag på 210.000 SEK till en ekonomisk förening för att 
därutöver betala en hyra på drygt 700.000 SEK per år, exklusive el, samt att det åligger 
kommunen att underhålla de lokaler som hyrs jämte inredningen i dessa lokaler?

Den area som kommunen själv förfogar över är på 663 m². Gemensamma utrymmen är på 75 
m², vem underhåller dessa?

Vilka är de andra medlemmarna i denna förening och hur är andelstalen fördelade?

Hur mycket i kronor bidrar övriga medlemmar med?

Hur mycket betalar S i hyra för sitt utnyttjande av lokalerna?

Hur stor %-tjänst krävs rimligen för att administrera föreningen?

Enligt Alla Bolag består styrelsen av 17 medlemmar varav 8 styck är utlandsbosatta. 

Stämmer verkligen det och i så fall vilka är de 8 utlandsbosatta?

Perstorp 2024-08-13

Med Vänlig hälsning

Carin Lindeberg



Angående Perstorp Kommuns protokoll
Till Ronny Nilsson, Kommunalråd och Kommunstyrelsens ordförande (S)

Svaret önskas även skriftligt.

Varför är alla kommunens protokoll så kortfattade, utan bilagor eller noteringar om vad som 
framförts på mötena?
Det står ofta att ”att man noterar informationen” men inte vad denna information är.
Varför finns inte denna information med, åtminstone som en bilaga? 
All information kan inte vara sekretessbelagd.

Perstorp 2024-08-13

Med vänlig hälsning
Carin Lindeberg



From:                                 Emelie Dockenfelt
Sent:                                  2024-08-14 22:30:47
To:                                      Cecilia Andersson
Subject:                             Frågor till allmänhetens frågestund, kommunfullmäktige den 28/8

Hej Cecilia!
Här kommer lite frågor till följande:

Ronny Nilsson, kommunstyrelsens ordförande (S):
I våras ville du entlediga hela socialnämnden inklusive din partikamrat och ordförande och istället ha 
ett socialutskott. Det stod klart
i juni att socialnämnden inte beviljas ansvarsfrihet. Nu vill du att Elisabeth Holmer (S) sitter kvar 
som 
ordförande? Vad är logiken i detta? Vad är trovärdigheten i detta relaterat till dig som politiker och 
kommunstyrelsens
ordförande med dessa utspel? Tycker du själv att detta är rimligt? 

Ingela Werner Aronsson (Pf), Vad anser du att den politiska oppositionens uppdrag är i vårt 
demokratiska 
samhälle? 

Yvonne Långström (Pf), Hur reflekteras Pf:s politik i den majoritetskonstellation som ni ingår i? 
Vilka bedrifter har ni 
åstadkommit de senaste två åren? Nu när snart halva mandatperioden har gått.

Tacksam om du vill skicka bekräftelse på att du har mottagit frågorna. 
Tack på förhand! 
Mvh Emelie Dockenfelt

Varning: Det här e-postmeddelandet kommer från en extern organisation. Klicka inte på länkar eller öppna bilagor om du 
inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är säkert. 



From:                                 Gerd Ausfelt
Sent:                                  2024-08-19 07:57:39
To:                                      Cecilia Andersson
Subject:                             KF möte 28 augusti

 
Subject: Två Frågor till Ledamöter nästa Kommunfullmäktige möte den 28 Augusti 
2024
 
Hej Cecilia!
Två frågor till ledamöterna i Perstorps Framtid. Önskar svar från var och en 

Datum:  KF  19 juni 2024  

  
Tjänstgörande AVSTÅR

Ingela Werner Aronsson, PF x

Yvonne Långström, PF x

 
Jag önskar svar från Perstorps Framtids (PF) ledamöter  - se ovan 
På Kommunfullmäktige mötet den 19 juni 2024 valde två ledamöterna i PF avstå 
att rösta om OB omsorgens vara eller inte vara
 
Frågor

1. Varför valde ni att avstå er röst?
2. Om det bara funnits två val-möjligheter Ja eller Nej. Vad 

hade ert ställningstagande då varit?

 
Om ledamöterna inte är tillgängliga på kommunfullmäktigemötet den 28 augusti 2024 
vill jag att frågorna besvaras på nästa kommunfullmäktige möte när ledamöterna är 
tillgängliga.
 
Tacksam om du vill bekräfta att du har emottagit mailet, Cecilia.

Med vänliga hälsningar
 
Gerd Ausfelt 
Ledamot i Kommunfullmäktige 



Partitillhörighet:   Vi i Perstorp – VIP



From:                                 Josefine Johansson
Sent:                                  2024-08-21 17:57:12
To:                                      Cecilia Andersson
Subject:                             Frågor till kommunfullmäktige 28 augusti

Hej Cecilia!

Frågorna nedan är riktade till Bilal Jarrah (S), ledamot i kommunfullmäktige:

På Socialdemokraternas hemsida, socialdemokraterna.se, kan man bl.a. läsa följande gällande 
barnomsorg:

”Socialdemokraterna vill att kommuner ska ha lagstadgad skyldighet att erbjuda barnomsorg på kvällar, 
nätter och helger.”

”En trygg och modern barnomsorg är öppen och tillgänglig oavsett när på dygnet som föräldrarna arbetar. 
Föräldrar som arbetar på kvällar, nätter och helger ska precis som alla andra kunna lämna sina barn i 
trygghet innan jobbpasset.”

”En trygg och tillgänglig barnomsorg är en förutsättning för att både kvinnor och män ska kunna arbeta 
heltid. När fler arbetar får vi också råd med en välfärd att vara stolta över.”

”I vårt Sverige ska det finnas omsorg om barnen oavsett när föräldrarna arbetar.”

Anser du, Bilal Jarrah (S), att socialdemokraternas syn på en modern och trygg barnomsorg, 
överensstämmer väl med din och andra ledamöters röster som resulterar i en nedläggning av ob-
omsorgen i Perstorps kommun? 

Varför är inte Perstorps invånare värda en modern och trygg barnomsorg? 

Vänlig hälsning
Josefine Johansson

Du får inte e-post ofta från johansson.josefine@yahoo.se. Se varför det här är viktigt.

Varning: Det här e-postmeddelandet kommer från en extern organisation. Klicka inte på länkar eller öppna bilagor om du 
inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är säkert. 



E-post Organisationsnr

PERSTORPS KOMMUN Förvaltning e-post 212000-0910

Postadress Besöksadress Telefon Fax Bankgiro PlusGiro

284 85  PERSTORP Torget 1 0435-390 00 vx Förvaltning fax 206-3857 11 16 54-0

Sida

Tjänsteskrivelse 1(1)
2024-01-23 Dnr 2024/22

KS
Cecilia Andersson, Kommunsekreterare
cecilia.andersson2@perstorp.se, 0435-39114

Kommunfullmäktige

Information från kommunstyrelse, nämnder och bolag

Sammanfattning
Ordförandena för kommunens nämnder, styrelser och bolag informerar kortfattat om 
aktuell verksamhet inom sina ansvarsområden.

Ärendet
Information ges vid samtliga fullmäktigesammanträden under året från hälften av 
ordförandena vid varje tillfälle.

Socialnämnden, byggnadsnämnden, kultur- och fritidsnämnden, överförmyndarnämnden, 
revisionen, Perstorp Näringslivs AB och Perstorps Bostäder AB informerar vid följande 
tillfällen: 
29 maj, 28 augusti, 23 oktober och 18 december

Kommunstyrelsen, räddningsnämnden, barn- och utbildningsnämnden, valnämnden och 
Perstorps Fjärrvärme AB informerar vid följande tillfällen: 
24 april, 19 juni, 25 september och 27 november

Ovanstående tider kan komma att ändras

Förslag till beslut

Kommunfullmäktige beslutar,

att notera informationen

Elin Ask Cecilia Andersson

Kommundirektör Kommunsekreterare
Perstorps kommun Perstorps kommun



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2024-08-21

Kommunstyrelsen

Utdragsbestyrkande

§ 122

Begäran om höjning av medlemsbidraget, Söderåsens 
miljöförbund
2024/187

Sammanfattning
Direktionen för Söderåsens miljöförbund har beslutat att översända en begäran till 
kommunfullmäktige i medlemskommunerna om en höjning av medlemsbidraget fr.o.m. 
år 2025 med 19 kr/invånare, till totalt 188 kr/invånare och år. För Perstorps kommun 
skulle en sådan höjning innebära en kostnadsökning på omkring 139 tkr baserat på 
senaste officiella befolkningsstatistik från maj månad, där invånarantalet uppgår till 7 312 
invånare.

Därutöver har även direktionen för Söderåsens miljöförbund beslutat att begära att 
kommunfullmäktige i medlemskommunerna beslutar om ett extra medlemstillskott på 
1291 tkr för kostnader relaterade till Söderåsens miljöförbunds verksamhet avseende år 
2023 som det saknas täckning för i ordinarie verksamhet. För Perstorps kommun skulle 
ett sådant medlemstillskott innebära 189 803 kronor.

Kommunstyrelsens förslag till beslut,

Kommunfullmäktige beslutar,

att, under förutsättning att övriga medlemskommuner fattar likalydande beslut, 
godkänna Söderåsens miljöförbunds begäran om höjning av medlemsbidrag från och 
med år 2025 med 19 kr till 188 kr/invånare och år, samt 

att finansiering med 139 tkr sker från anslaget om 3,6 mnkr för oförutsedda kostnader 
under finansieringsverksamheten år 2025



E-post Organisationsnr

PERSTORPS KOMMUN Förvaltning e-post 212000-0910

Postadress Besöksadress Telefon Fax Bankgiro PlusGiro

284 85  PERSTORP Torget 1 0435-390 00 vx Förvaltning fax 206-3857 11 16 54-0

Sida

Tjänsteskrivelse 1()
2024-07-01 Dnr 2024/187

KS
Karoline Karlsson, Ekonomichef
karoline.karlsson@perstorp.se, 0435-394 29

Kommunfullmäktige

Begäran om höjning av medlemsbidraget, Söderåsens 
miljöförbund

Sammanfattning
Direktionen för Söderåsens miljöförbund har beslutat att översända en begäran till 
kommunfullmäktige i medlemskommunerna om en höjning av medlemsbidraget fr.o.m. 
år 2025 med 19 kr/invånare, till totalt 188 kr/invånare och år. För Perstorps kommun 
skulle en sådan höjning innebära en kostnadsökning på omkring 139 tkr baserat på 
senaste officiella befolkningsstatistik från maj månad, där invånarantalet uppgår till 7 312 
invånare. 

Därutöver har även direktionen för Söderåsens miljöförbund beslutat att begära att 
kommunfullmäktige i medlemskommunerna beslutar om ett extra medlemstillskott på 
1291 tkr för kostnader relaterade till Söderåsens miljöförbunds verksamhet avseende år 
2023 som det saknas täckning för i ordinarie verksamhet. För Perstorps kommun skulle 
ett sådant medlemstillskott innebära 189 803 kronor.

Förslag till beslut
Kommunfullmäktige beslutar, 

att, under förutsättning att övriga medlemskommuner fattar likalydande beslut, godkänna 
Söderåsens miljöförbunds begäran om höjning av medlemsbidrag från och med år 2025 
med 19 kr till 188 kr/invånare och år. 

Elin Ask Karoline Karlsson

Kommundirektör Ekonomichef
Perstorps kommun Perstorps kommun

Beslutet skickas till:
Söderåsens miljöförbund























SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2024-08-21

Kommunstyrelsen

Utdragsbestyrkande

§ 123

Taxa - tillsyn enligt strålskyddslagen
2024/186

Sammanfattning
Under 2023 beslutade kommunfullmäktige i Söderåsens miljöförbunds 
medlemskommuner om nya taxor för tillsyn enligt miljölagstiftningen samt för tillsynen 
av åldersbegränsade varor. Året innan beslutades ny taxa för livsmedelskontroll. Alla 
nya taxor har övergått till efterdebitering av avgifter, den så kallade 
”Rättviksmodellen”. Förbundet har några ”mindre” taxor kvar som inte har uppdaterats 
och ändrats. För att bland annat uppnå enhetlighet vill förbundet att alla taxor ska 
innehålla efterdebitering som avgiftsmodell vilket gör att taxa om tillsyn enligt 
strålskyddslagen nu kommer upp för beslut. 

I strålskyddslagen står det att kommunen ska bedriva tillsyn av solarier och radon i 
bostäder. Tillsynen grundar sig både på strålskyddslagen och miljölagstiftningen. Det 
behöver därför finnas en separat taxa för denna tillsyn skild från miljötaxan. Att bedriva 
en solarieverksamhet är anmälningspliktigt till miljöförvaltningen. Tillsynen bedrivs av 
hälsoskyddsgruppen som kontrollerar bland annat märkning av lysrör, ålderskontroll av 
den som ska sola, skyddsglasögon och exponeringstid samt rengöring och ventilation. 
När det gäller radon i bostäder kontrolleras detta vid tillsyn av fastighetsägare, 
förskolor, skolor, lokaler för vård med flera. 

Taxan innebär ingen höjning av timavgiften utan motsvarar de andra taxorna som finns 
inom miljötillsynsområdet. Taxan följer även övriga taxor med årlig indexuppräkning. 
Förslag till taxa har uppdaterats med att all handläggning och tillsyn debiteras genom 
timavgift för nedlagd tid. Det som kvarstår sedan tidigare är att restiden debiteras 
fortsatt med en fast avgift motsvarande en timme. 

Kommunstyrelsens förslag till beslut,

Kommunfullmäktige beslutar,

att godkänna Söderåsens miljöförbunds förslag på taxa för tillsyn enligt 
strålskyddslagen. Taxan ska börja gälla 1 januari 2025.



E-post Organisationsnr

PERSTORPS KOMMUN Förvaltning e-post 212000-0910

Postadress Besöksadress Telefon Fax Bankgiro PlusGiro

284 85  PERSTORP Torget 1 0435-390 00 vx Förvaltning fax 206-3857 11 16 54-0

Sida

Tjänsteskrivelse 1(2)
2024-07-01 Dnr 2024/186

KS
Cecilia Andersson, Kanslichef
cecilia.andersson2@perstorp.se, 0435-39114

Kommunfullmäktige

Taxa - tillsyn enligt strålskyddslagen, Söderåsens 
miljöförbund

Sammanfattning
Under 2023 beslutade kommunfullmäktige i Söderåsens miljöförbunds 
medlemskommuner om nya taxor för tillsyn enligt miljölagstiftningen samt för tillsynen 
av åldersbegränsade varor. Året innan beslutades ny taxa för livsmedelskontroll. Alla nya 
taxor har övergått till efterdebitering av avgifter, den så kallade ”Rättviksmodellen”. 
Förbundet har några ”mindre” taxor kvar som inte har uppdaterats och ändrats. För att 
bland annat uppnå enhetlighet vill förbundet att alla taxor ska innehålla efterdebitering 
som avgiftsmodell vilket gör att taxa om tillsyn enligt strålskyddslagen nu kommer upp 
för beslut. 

I strålskyddslagen står det att kommunen ska bedriva tillsyn av solarier och radon i 
bostäder. Tillsynen grundar sig både på strålskyddslagen och miljölagstiftningen. Det 
behöver därför finnas en separat taxa för denna tillsyn skild från miljötaxan. Att bedriva 
en solarieverksamhet är anmälningspliktigt till miljöförvaltningen. Tillsynen bedrivs av 
hälsoskyddsgruppen som kontrollerar bland annat märkning av lysrör, ålderskontroll av 
den som ska sola, skyddsglasögon och exponeringstid samt rengöring och ventilation. 
När det gäller radon i bostäder kontrolleras detta vid tillsyn av fastighetsägare, förskolor, 
skolor, lokaler för vård med flera. 

Taxan innebär ingen höjning av timavgiften utan motsvarar de andra taxorna som finns 
inom miljötillsynsområdet. Taxan följer även övriga taxor med årlig indexuppräkning. 
Förslag till taxa har uppdaterats med att all handläggning och tillsyn debiteras genom 
timavgift för nedlagd tid. Det som kvarstår sedan tidigare är att restiden debiteras fortsatt 
med en fast avgift motsvarande en timme. 

Förslag till beslut

Kommunfullmäktige beslutar,

att godkänna Söderåsens miljöförbunds förslag på taxa för tillsyn enligt strålskyddslagen. 
Taxan ska börja gälla 1 januari 2025.
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Elin Ask Cecilia Andersson

Kommundirektör Kanslichef
Perstorps kommun Perstorps kommun

Beslutet skickas till:
Ange vem beslutet ska skickas till

















SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2024-08-21

Kommunstyrelsen

Utdragsbestyrkande

§ 124

Taxa - tillsyn av sprängämneprekursorer
2024/185

Sammanfattning
Under 2023 beslutade kommunfullmäktige i Söderåsens miljöförbunds 
medlemskommuner om nya taxor för tillsyn enligt miljölagstiftningen samt för tillsynen 
av åldersbegränsade varor. Året innan beslutades en ny taxa för livsmedelskontroll. Alla 
nya taxor har gemensamt att övergå till efterdebitering av avgifter, den så kallade 
”Rättviksmodellen”. Förbundet har några ”mindre” taxor kvar som inte har uppdaterats 
och ändrats. För att bland annat uppnå enhetlighet vill förbundet att alla taxor ska 
innehålla efterdebitering som avgiftsmodell, vilket gör att taxa om tillsyn av 
sprängämnesprekursorer nu kommer upp för beslut.

Söderåsens miljöförbund har bedrivit tillsyn av sprängämnesprekursorer sedan 2018. 
Förbundet strävar efter att göra lika i alla taxor och tillämpa efterdebitering. Denna taxa 
är separerad från taxan för miljöbalken då det är en annan lagstiftning som är tillämplig.

Den nya taxan innebär inte någon avgiftshöjning däremot kommer indexuppräkning att 
ske enligt samma modell som övriga taxor. Inställelsetid/restid debiteras fortsatt med en 
fast avgift motsvarande en timme. 

Kommunstyrelsens förslag till beslut,

Kommunfullmäktige beslutar,

att godkänna Söderåsens miljöförbunds förslag på taxa för tillsyn enligt lagen om 
sprängämnesprekursorer. Taxan ska börja gälla 1 januari 2025.
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Kommunfullmäktige

Taxa - tillsyn av sprängämnesprekursorer, Söderåsens 
miljöförbund

Sammanfattning
Under 2023 beslutade kommunfullmäktige i Söderåsens miljöförbunds 
medlemskommuner om nya taxor för tillsyn enligt miljölagstiftningen samt för tillsynen 
av åldersbegränsade varor. Året innan beslutades en ny taxa för livsmedelskontroll. Alla 
nya taxor har gemensamt att övergå till efterdebitering av avgifter, den så kallade 
”Rättviksmodellen”. Förbundet har några ”mindre” taxor kvar som inte har uppdaterats 
och ändrats. För att bland annat uppnå enhetlighet vill förbundet att alla taxor ska 
innehålla efterdebitering som avgiftsmodell, vilket gör att taxa om tillsyn av 
sprängämnesprekursorer nu kommer upp för beslut.

Söderåsens miljöförbund har bedrivit tillsyn av sprängämnesprekursorer sedan 2018. 
Förbundet strävar efter att göra lika i alla taxor och tillämpa efterdebitering. Denna taxa 
är separerad från taxan för miljöbalken då det är en annan lagstiftning som är tillämplig.

Den nya taxan innebär inte någon avgiftshöjning däremot kommer indexuppräkning att 
ske enligt samma modell som övriga taxor. Inställelsetid/restid debiteras fortsatt med en 
fast avgift motsvarande en timme. 

Förslag till beslut

Kommunfullmäktige beslutar,

att godkänna Söderåsens miljöförbunds förslag på taxa för tillsyn enligt lagen om 
sprängämnesprekursorer. Taxan ska börja gälla 1 januari 2025.

Elin Ask Cecilia Andersson

Kommundirektör Kanslichef
Perstorps kommun Perstorps kommun

Beslutet skickas till:
Söderåsens miljöförbund

















SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2024-08-21

Kommunstyrelsen

Utdragsbestyrkande

§ 125

Taxa för marknadskontroll
2024/184

Sammanfattning
Med anledning av EU:s nya förordning om marknadskontroll ska Söderåsens 
miljöförbund utföra marknadskontroll avseende vissa verksamheter.

I samband med den nya EU-förordningen gjordes ett antal förtydliganden kring 
fördelningen av ansvar för marknadskontroll. Det förtydligades bland annat att 
kommunerna inte ska vara utpekade marknadskontrollmyndigheter, men de ska ändå 
ansvara för viss marknadskontroll inom sina tillsynsområden. Det handlar om att utföra 
kontroll av information och märkning avseende kemiska produkter, varor och 
förpackningar hos verksamheter som omfattas av kommunernas tillsynsansvar enligt 
miljöbalken samt om produktkontroll av vissa mobila maskiner inom kommunernas 
ansvarsområde.

Marknadskontrollen som ska utföras inom förbundets ansvarsområde, föreslås 
finansieras med avgifter som baseras på föreslagen taxa. Föreslagen timavgift, 
motsvarar den aktuella timavgiften inom förbundets övriga tillsynsområden, undantaget 
livsmedelskontrollen, där timavgiften är högre. Årlig indexuppräkning föreslås också 
att ske enligt samma modell som övriga taxor.

Förslag till taxa innebär att all handläggning och tillsyn debiteras genom timavgift i 
efterhand för nedlagd tid enligt ”Rättviksmodellen”. Samtidigt debiteras restiden med 
en fast avgift motsvarande en timme, på samma sätt som i förbundets övriga taxor. 

Kommunstyrelsens förslag till beslut,

Kommunfullmäktige beslutar,

att godkänna Söderåsens miljöförbunds förslag på taxa för marknadskontroll. Taxan ska 
börja gälla den 1 januari 2025.
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Kommunfullmäktige

Taxa för marknadskontroll, Söderåsens miljöförbund

Sammanfattning
Med anledning av EU:s nya förordning om marknadskontroll ska Söderåsens 
miljöförbund utföra marknadskontroll avseende vissa verksamheter.

I samband med den nya EU-förordningen gjordes ett antal förtydliganden kring 
fördelningen av ansvar för marknadskontroll. Det förtydligades bland annat att 
kommunerna inte ska vara utpekade marknadskontrollmyndigheter, men de ska ändå 
ansvara för viss marknadskontroll inom sina tillsynsområden. Det handlar om att utföra 
kontroll av information och märkning avseende kemiska produkter, varor och 
förpackningar hos verksamheter som omfattas av kommunernas tillsynsansvar enligt 
miljöbalken samt om produktkontroll av vissa mobila maskiner inom kommunernas 
ansvarsområde.

Marknadskontrollen som ska utföras inom förbundets ansvarsområde, föreslås finansieras 
med avgifter som baseras på föreslagen taxa. Föreslagen timavgift, motsvarar den 
aktuella timavgiften inom förbundets övriga tillsynsområden, undantaget 
livsmedelskontrollen, där timavgiften är högre. Årlig indexuppräkning föreslås också att 
ske enligt samma modell som övriga taxor.

Förslag till taxa innebär att all handläggning och tillsyn debiteras genom timavgift i 
efterhand för nedlagd tid enligt ”Rättviksmodellen”. Samtidigt debiteras restiden med en 
fast avgift motsvarande en timme, på samma sätt som i förbundets övriga taxor. 

Förslag till beslut

Kommunfullmäktige beslutar,

att godkänna Söderåsens miljöförbunds förslag på taxa för marknadskontroll. Taxan ska 
börja gälla den 1 januari 2025.
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Elin Ask Cecilia Andersson

Kommundirektör Kanslichef
Perstorps kommun Perstorps kommun

Beslutet skickas till:
Söderåsens miljöförbund
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2024-08-21

Kommunstyrelsen

Utdragsbestyrkande

§ 126

Familjen Helsingborgs prioriteringar för infrastruktur och 
kollektivtrafik inför planperioden 2026–2037
2024/193

Sammanfattning
Inför arbetet med den nya regionala infrastrukturplanen med planperiod 2026–2037 har 
Familjen Helsingborgs nätverk för kollektivtrafik och infrastruktur gemensamt tagit 
fram en prioriteringslista. Denna lista revideras var fjärde år med syfte att vara ett 
underlag till nationella och regionala planer och trafikförsörjningsprogram.

Familjen Helsingborgs styrelse har den 31 maj 2024 antagit de föreslagna 
prioriteringarna för Infrastruktur och Kollektivtrafik inför beslut i respektive kommuns 
fullmäktige. Perstorps kommun har särskilt framfört två objekt som rör väg 108 som 
finns med bland Familjens prioriteringar. 

Anders Jelander och Charlotta Wendt (båda VIP) deltar inte i beslutet.

Kommunstyrelsens förslag till beslut,

Kommunfullmäktige beslutar,

att anta de av familjen Helsingborg framtagna prioriteringarna för perioden 2026–2037.
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Kommunfullmäktige 

Antagande av Familjen Helsingborgs prioriteringar för 
infrastruktur och kollektivtrafik 2026–2037

Sammanfattning
Inför arbetet med den nya regionala infrastrukturplanen med planperiod 2026–2037 har 
Familjen Helsingborgs nätverk för kollektivtrafik och infrastruktur gemensamt tagit fram 
en prioriteringslista. Denna lista revideras var fjärde år med syfte att vara ett underlag till 
nationella och regionala planer och trafikförsörjningsprogram.

Familjen Helsingborgs styrelse har den 31 maj 2024 antagit de föreslagna prioriteringarna 
för Infrastruktur och Kollektivtrafik inför beslut i respektive kommuns fullmäktige. 
Perstorps kommun har särskilt framfört två objekt som rör väg 108 som finns med bland 
Familjens prioriteringar. 

Ärendet
Region Skåne arbetar med att ta fram en ny regional plan för trafikinfrastruktur med 
planperiod 2026-2037. Inför detta arbete har Familjen Helsingborgs nätverk för 
infrastruktur och Kollektivtrafik som består av 11 kommuner tagit fram en lista över de 
prioriterade satsningar på transportinfrastruktur som man vill se genomföras i Familjen 
Helsingborgs geografi. Prioriteringarna tar utgångspunkt i Greater Copenhagens 
trafikcharter, Skånebilden och Familjen Helsingborgs strukturplan samt underlag 
framtagna genom Familjen Helsingborgs samarbeten med Region Skåne och 
Skånetrafiken. Prioriteringarna revideras vart fjärde år med syfte att vara ett underlag till 
nationella och regionala planer och trafikförsörjningsprogram.

På Familjens Helsingborgs styrelsemöte den 31 maj 2024 beslutade samarbetskommittén 
att uppdra till sekretariatet att lägga till skrivningar om kopplingen mellan flygplatsen i 
Ljungbyhed och Ängelholm/Helsingborg flygplats i prioritering om att utveckla 
Ängelholm/Helsingborg flygplats samt att i övrigt anta de föreslagna prioriteringarna för 
Infrastruktur och Kollektivtrafik inför planperioden 2026 – 2037 inför beslut i respektive 
kommuns fullmäktige.

Tre kommuner, Bjuvs kommun, Landskrona stad och Svalövs kommun, reserverade sig 
mot att Familjen Helsingborgs prioriteringar för infrastruktur och kollektivtrafik tar 
utgångspunkt i Skånebilden och Greater Copenhagens trafikcharter samt att ”Fast 
förbindelse Helsingborg-Helsingör, järnväg” och ”Fast förbindelse Helsingborg-
Helsingör, väg” pekas ut i Familjen Helsingborgs prioriteringar för infrastruktur och 
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kollektivtrafik inför planperioden 2026–2037. Särskilt ställningstagande från Bjuvs 
kommun, Landskrona stad och Svalövs kommun återfinns som bilaga till protokollet från 
styrelsemötet.

Prioriteringarna är indelade i kategorier: järnvägsinfrastruktur, väginfrastruktur, flygplats, 
tågtrafik, busstrafik, sjöfartsåtgärder och cykel.

Perstorps kommun har särskilt framfört följande objekt:
Väg 108 Örkelljunga-Perstorp-Ljungbyhed
Sträckan ska under 2024 utredas genom en ÅVS som ligger till grund för framtida 
åtgärder längsmed väg 108.
Örkelljunga-Lund, Bussförbindelse
Familjen Helsingborgs nätverk för infrastruktur och kollektivtrafik har under 2024 och 
2025 fått extra resurser för att utreda förbättringar inom kollektivtrafiken, bussförbindelse 
Örkelljunga-Perstorp-Lund ingår i en av dessa utredningar som planeras att tas fram 
under hösten 2024.

Prioriteringarna ska antas av kommunfullmäktige.

Förslag till beslut

Kommunfullmäktige beslutar,

att anta de av familjen Helsingborg framtagna prioriteringarna för perioden 2026–2037.

Mattias Bjellvi Lina Bengtsson

Plan- och byggchef/ Stadsarkitekt Planarkitekt
Perstorps kommun Perstorps kommun

Beslutet skickas till:
Plan- och byggchef
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Familjen Helsingborg är motorn i norra delen av Öresundsregionen med förbindelser till Stock-
holm, Danmark och Norge. Vi är 360 000 invånare fördelat på 11 kommuner med en fjärdedel av 
Skånes arbetsplatser. Europavägarna E4, E6 och E20 passerar genom Familjen Helsingborg och 
utgör tillsammans med Västkustbanan, Skånebanan, Söderåsbanan och Rååbanan stommen i vårt 
transportsystem. Helsingborgs hamn är en av Sveriges största hamnar och betydande hamnverk-

tillgänglighet till Stockholm och andra regioner. Med våra nationella och internationella kopp-
lingar är vi en viktig del i Greater Copenhagen där vi genom ett bra samarbete mellan Skåne och 
östra Danmark vill skapa tillväxt och konkurrenskraft till nytta för regionens 4,3 miljoner invåna-
re.

Vi står inför stora förändringar i framtiden, det gäller för oss som för övriga delar av Europa. För 

idag måste underhållas, förstärkas samt inte minst användas mer effektivt och hållbart eftersom 
den till stor del även utgör framtidens infrastruktur. Men det krävs också nya investeringar och 
satsningar.

Vi i Familjen Helsingborg lyfter här fram de prioriterade satsningar på transportinfrastruktur som 
vi tillsammans driver regionalt, nationellt och internationellt. Prioriteringarna tar utgångspunkt 

underlag framtagna genom Familjen Helsingborgs samarbeten med Region Skåne och Skånetra-

-
singborgs strukturplan skapar de prioriterade satsningarna stort värde för Sverige och Greater 
Copenhagen samt bidrar till att både nationella och regionala miljö- och utvecklingsmål uppnås. 
En stark och långsiktig satsning på transportinfrastruktur samt investering i fordon och robusta 

-

allra största delen även kommer att vara bärande i framtiden och för kommande planer. 
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Vi i Familjen Helsingborg har i bred samverkan mellan våra 11 kommuner tagit fram de priori-
teringar vi tillsammans driver regionalt, nationellt och internationellt inför den långsiktiga infra-

stärka dessa prioriteringar arbetar vi kontinuerligt i Familjen Helsingborgs kommuner med att:

• Ta med viktiga objekt för den regionala och nationella utvecklingen i våra översiktsplaner.
• 
• Planera tät bebyggelse vid stationer.
• Underlätta byten vid stationer och hållplatser samt arbeta efter ett hela resan-perspektiv.
• Stärka parkeringsmöjligheter för bil och cykel i stationsnära läge.
• Tillgänglighetsanpassa hållplatser.
• Planera och bygga bra infrastruktur för gång och cykel.

 
I Familjen Helsingborg utvecklar vi vår stadsbygd tillsammans. Vi skapar de bästa förutsättningar-
na för livskvalitet hos invånare och livskraft hos företag. Vi vågar testa nya lösningar och arbets-
sätt. Känslan skapar Familjen Helsingborg. Vi är: Bjuv Båstad Helsingborg Höganäs Klippan 
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I gällande nationell plan för transportsystemet perioden 2022–2033 pekas tre objekt ut inom 

2028–2029). Det är av största vikt för Familjen Helsingborg, Skåne och södra Sverige att dessa 

-

Vårt mål: Att dubbelspårsutbyggnad längs Västkustbanan mellan Maria station och Helsingborg 
C genomförs enligt gällande nationell plan för transportsystemet med byggstart senast år 2032. 
Utbyggnaden är viktig för hela tågsystemet inte bara på Västkustbanan och är en förutsättning för 
att många andra kommande satsningar ska kunna bli möjliga och ge effekt. 

Vårt mål: -
förs enligt gällande nationell plan för transportsystemet med färdigställande senast december år 
2026.

Vårt mål: Att utbyggnad av partiellt dubbelspår för Skånebanan mellan Klippan och Hyllstofta 
genomförs enligt gällande nationell plan för transportsystemet med byggstart senast år 2029 och 
färdigställande senast år 2031.

-

regionala cykelvägar prioriterade.  

Det är av största vikt för Familjen Helsingborg, Skåne och södra Sverige att de objekt och sats-

fortast möjligt så att också nya åtgärder kan prioriteras. 
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Utöver de tre järnvägsobjekten som är utpekade i nationell plan för transportsystemet prioriterar 
Familjen Helsingborg ett antal andra järnvägsobjekt. Dessa objekt är avgörande för att säkerställa 
dagens behov samt för att möta framtidens utmaningar avseende efterfrågan på kapacitet, robust-

-
tetsordning.

Varför: Pågatåglinjen norrut från Helsingborg, längs Västkustbanan, har i dagsläget Förslöv som 
ändstation för alla turer utom de enstaka turer som når Halmstad. Genom att anlägga ett vänd-
spår norr om stationen i Båstad blir det möjligt att förlänga Pågatågslinjen till Båstad, och vidare 
norrut, utan att påverka Västkustbanans kapacitet. Förlängningen möjliggör för resenärer att byta 
till Öresundståg i Båstad vilket ökar tillgängligheten inom den nordvästskånska arbetsmarknads-
regionen samt mellan arbetsmarknadsregioner i sydvästra Sverige. Tillgängligheten förbättras även 

-

inom ramen för RTI-planen 2022–2033. 

Vårt mål: 
Pågatåg norr om Förslövs station och att det pekas ut i RTI-planen, alternativt nationell plan 

upp till Båstad.

7
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Varför:

-
paciteten i tågsystemet negativt. Störningskänsligheten är hög. Ramlösa station är en allt viktigare 

funktion ytterligare. Pendlarparkeringen byggs successivt ut och ny bebyggelse kopplas mot sta-
tionen. Kapaciteten mellan Ramlösa och Helsingborg C är mycket ansträngd och speciellt viktig 
då depån för Pågatågen ligger längs Västkustbanan vid Raus. Samtidigt har godsbangården i 

-

Vårt mål: 
samt kapacitetsåtgärder Ramlösa-Helsingborg C, inklusive längre godsspår på godsbangården, 
pekas ut i nationell plan för transportsystemet 2026–2037. På längre sikt behöver även en plan-

inom funktionsutredningen).

Varför: Det är av yttersta vikt för brukare, besökare och medarbetare att det nya regionsjukhuset 

steg kan vara att Pågatågen på Skånebanan gör uppehåll. Ett andra steg kan vara att Pågatågslin-
jen norr Helsingborg förlängs söderut till Ramlösa och eventuellt till Ö Ramlösa. En god kollek-

regionala resor, är viktigt att utveckla.

Vårt mål: 

Varför: 

-
tågslinjer är en självklarhet för att uppnå uppsatta regionala mål om ökad andel hållbara resor 
samt minskad sårbarhet vid störningar. 

Vårt mål: Att kapacitetsåtgärderna utreds inom planperioden och att utbyggnad av nedan pekas 
ut i nationell plan för transportsystemet.

• 
• 

samt för Vallåkra och Tågarp 
• Söderåsbanan, mötesspår mellan Teckomatorp och Kävlinge.
• Rååbanan, mötesspår i Marieholm.
• Teckomatorp station, utbyggnad till fyra plattformsspår.
• 
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Varför: Kapacitet och redundans för person- och godstransporter på väg och järnväg över 
Öresund är av största vikt för att säkra och förbättra tillgängligheten och arbetspendlingen inom 
Öresundsregionen samt ur ett nationellt perspektiv för att säkra kapacitetsstark och robusta för-
bindelser till och från Sverige. En gemensam dansk-svensk utredning med utgångspunkt i Skåne-

Öresund är ett viktigt steg för att få fram beslutsunderlag för ytterligare fast Öresundsförbindelse.

Vårt mål: Att den svenska regeringen initierar ett samarbete med Danmark om att utreda kapaci-
tet och redundans för transporter över Öresund samt förslag på ny Öresundsförbindelse. 
 

Varför: -

Skåne indikerade att ett effektivt läge är vid Marieholmsbanans axel med koppling till de två gods-

utredning gällande kapacitet och redundans för transporter över Öresund och utredningen pekar 
på att kapaciteten på Malmö rangerbangård inte är tillräcklig på lång sikt och behov av ny eller 

Vårt mål: Att en nationell utredning genomförs tidigt under planperioden för att fastställa behov 
av rangerbangård i Skåne.

Varför: -

längs Söderåsbanan får en snabbare anslutning till Västkustbanan norrut och kan avlasta Väst-
kustbanan. Förutom att bidra till en bättre tillgänglighet och ökad integrering av arbetsmarknaden 
i nord-sydlig riktning, skulle det även ge fördelar i resandet i väst-östlig riktning. För att Pågatåg 

i stället för att bygga ny infrastruktur, bidrar till en hållbar utveckling.
 
Vårt mål: 
ut i nationell plan för transportsystemet. 

Varför: 
-
-

 
Vårt mål: Att en utredning genomförs inom planperioden och åtgärden prövas i nästa planom-
gång. 
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Varför: 
Skånebanan samt eventuell utbyggnad till två spår behövs en planskild korsning utifrån tillgäng-

 
Vårt mål: att en utredning genomförs inom planperioden. 

Varför
framtida kapacitetskrav och för att främja fortsatt utveckling av hamnverksamheten och stärka 

-

Helsingborgs stad och hamnen, men i och med systempåverkande åtgärder och tydlig koppling 

Vårt mål: att åtgärden pekas ut i nationell plan 2026–2037.

Varför: En fast förbindelse mellan Helsingborg och Helsingör är en förutsättning för en fullt 
integrerad och funktionell Öresundsregion samt för att möta transportbehovet när Fehmarn 
Bält-förbindelsen öppnar. Den fasta förbindelsen skapar kraftigt förbättrad tillgänglighet och 
bidrar därmed till ökad tillväxt och till att vidga arbetsmarknaden i Öresundsregionen. Verksam-
heter och företag ges ökad tillgång på arbetskraft och marknadsunderlag för tjänster och handel 
jämfört med idag. En fast förbindelse ökar kapaciteten och redundansen i transportsystemet och 

Vårt mål: Att en fast förbindelse Helsingborg-Helsingör pekas ut i nationell plan för transport-
systemet samt att svenska och danska regeringen fattar beslut om fortsatt utredande och genom-
förande med målsättning om färdigställande senast år 2030. 

Varför -
nan, bidrar starkt till Sveriges och Öresundsregionens utveckling och tillväxt. En viktig satsning 

Vårt mål

regionaltåg.
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Varför: Skånebanan behöver ha konkurrenskraftiga restider, för att koppla Helsingborg och Kris-
tianstad till snabbtågsutbudet i Hässleholm samt för att koppla samman de två arbetsmarknadsre-
gionerna i Skåne. Skånebanan är idag ett av landets mest belastade enkelspår och viktig för både 
gods- och persontransporter. För att garantera kapacitet och robusthet när godsmängderna och 
persontransporterna på järnväg ökar är det av största vikt att Skånebanan byggs ut till dubbelspår 
Hässleholm-Kristianstad samt med ytterligare kapacitet Helsingborg-Hässleholm. Två förlängda 

-
lighet med persontågsstrategin, och därmed en möjlighet att bättre koppla ihop arbetsmarknads-
regionerna i nordvästra och nordöstra Skåne, samtidigt som då också nyttan med ny stambana 
via Hässleholm ökar. Tillsammans med möjligheten att transportera mer gods på järnväg bidrar 
de minskade restiderna till fortsatt utveckling och tillväxt i hela Skåne. På riktigt lång sikt behöver 

-
borg.

Vårt mål: Att Skånebanan etappvis förstärks på sträckan Helsingborg-Hässleholm för att möj-
liggöra direkta snabbare tågförbindelser genom utpekande i nationell plan för transportsystemet 
samt att Hässleholm-Kristianstad får dubbelspår snarast möjligt.

Varför: 
-

leholm-Kristianstad binder samman nordvästra och nordöstra Skåne samt ökar tillgängligheten 
till de nationella snabbtågen i Hässleholm. För att bibehålla funktionen i det riksintressanta järn-

-
karna kopplar ihop utpekade riksintressestråk så att dessa även kan nyttjas vid avbrott. Behovet av 

Vårt mål -
tionell plan för transportsystemet.

Varför

station samt in mot och genom Helsingborg är genomförda först. 
 
Vårt mål: Att åtgärderna förbereds för ett kommande genomförande efter planperioden 2026–
2037. 
 

Varför: Västkustbanan är mycket hårt belastad av lokal-, regional- och fjärrtåg vilket medför ökat 

-

 
Vårt mål: Att åtgärden utreds och utifrån utredningsresultatet genomförs i nästkommande plan-
period.



12

Varför: Med åtgärden kan Skånebanan kopplas till Västkustbanan och stationer söder om 
Ramlösa får direkt anslutning till nya sjukhuset. Triangelspårets funktion och genomförande 

Vårt mål: Att åtgärderna utreds inom planperioden. Ett eventuellt genomförande utifrån utred-
ningsresultatet är först aktuellt då andra åtgärder på Västkustbanan respektive Skånebanan är 
genomförda. 
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Vägtransportsektorn går mot en omställning till fossilfria transporter av både människor och 

för både kollektiva och individuella transporter prioriterar Familjen Helsingborg ett antal vägo-
bjekt. Utöver dessa prioriteringar arbetar Familjen Helsingborgs kommuner aktivt med trimning 

-

Varför

Sverige eller mot Norge.

Sträckan Helsingborg-Malmö har ett strategiskt läge för lager- och logistikverksamhet och det 
har under de senaste tio åren skett många nyetableringar och utökningar. Ökad e-handel och en 
ökande globalisering kommer sannolikt förstärka denna trend.

Vårt mål -
mö ökas i enlighet med fyrstegsprincipen.

13
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Varför: Väg 21 är en viktig förbindelse i öst-västlig riktning i norra Skåne och har idag god 

RTI-plan 2022–2033. 

Vårt mål: Att utbyggnad av väg 21 längs sträckan Klippan-Hyllstofta enligt genomförd åtgärds-
valsstudie genomförs så fort som möjligt, dock senast 2030. Antingen som ett objekt i RTI-pla-
nen eller inom ramen för nationellt bidrag för mötesseparering.

Varför: Väg 111 förbinder Höganäs och Helsingborg samt orterna däremellan. Stråket ingår i det 
funktionellt prioriterade vägnätet och är mycket viktigt för arbetspendlingen som en av de star-

och är ett utpekat stråk för Regionalt superbusskoncept.

Vårt mål: Att planläggning och genomförande av en planskild korsning vid Karlsfältsvägen på 
-

Varför: Blåljus mm framkomlighet mot nytt sjukhus måste säkras. Dagens anläggning duger ej 

Vårt mål: att åtgärden prioriteras i nationell plan. 

Varför

2029–2030. 

Vårt mål: att åtgärden prioriteras i nationell plan.

Varför
idag en annan funktion än den hade som motorväg. Syftet med ombyggnaden är att anpassa kors-
ningen till dagens förhållanden. I februari 2012 tecknades ett genomförandeavtal för ombyggnad 

Vårt mål
följs.
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Varför -

personresor med bil. Skånebanan är den viktigaste järnvägsförbindelsen i norra Skåne i öst-västlig 
riktning. Skånebanan binder samman arbetsmarknaderna i nordvästra och nordöstra Skåne och 
säkerställer god tillgänglighet inom Familjen Helsingborg. 

Både väg 21 och Skånebanan passerar genom de centrala delarna av Perstorp vilket innebär god 
tillgänglighet till orten Perstorp men även lokala barriäreffekter. För att underlätta fortsatt ortsut-
veckling behöver utmaningar och möjliga åtgärder studeras med fokus i och kring stationsområ-
det i centrala Perstorp. En åtgärdsvalsstudie sker under 2024. 

Vårt mål: Att de konkreta åtgärder som pågående åtgärdsvalsstudie utreder genomförs under 
planperioden inom ramen för RTI-planen.

Varför: Väg 108 utgör ett viktigt alternativ till väg E6 som nord-sydlig koppling mellan Trelleborg 
och Örkelljunga. Stråket kopplar samman tätorter och större verksamheter i östra delen av Fa-

vägar och mindre samhällen. Att rusta upp väg 108 och samtidigt införa en ny busslinje i stråket 

brist i regional transportinfrastrukturplan 2018–2029.

Vårt mål
senast år 2024.

Varför
-

säkerheten förbättras och tillgängligheten till och från busshållplatserna säkras.

Vårt mål: Att åtgärderna utreds och genomförs inom planperioden.

Varför
-

kapacitetsbrister i infrastruktursystemet på grund av planerade exploateringar i området och den 

 
Vårt mål

-

NTI-planen.
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Varför: En fast förbindelse mellan Helsingborg och Helsingör är en förutsättning för en fullt 
integrerad och funktionell Öresundsregion samt för att möta transportbehovet när Fehmarn 
Bält-förbindelsen öppnar. Den fasta förbindelsen skapar kraftigt förbättrad tillgänglighet och 
bidrar därmed till ökad tillväxt och till att vidga arbetsmarknaden i Öresundsregionen. Verksam-
heter och företag ges ökad tillgång på arbetskraft och marknadsunderlag för tjänster och handel 
jämfört med idag. En fast förbindelse ökar kapaciteten och redundansen i transportsystemet och 

Vårt mål: Att en fast förbindelse Helsingborg-Helsingör pekas ut i nationell plan för transport-
systemet samt att svenska och danska regeringen fattar beslut om fortsatt utredande och genom-
förande med målsättning om färdigställande senast år 2030.

Varför
omvärlden och en förutsättning för fortsatt utveckling och tillväxt för näringsliv och arbetsmark-

-

Vårt mål
Airport pekas ut i nationell plan för transportsystemet.

Varför: En brist i norra Skånes transportsystem är avsaknad av attraktiva öst-västliga stråk. Ett 
-

 
Vårt mål: Att utbyggnad av väg 109 längs sträckan Ekeby-Kågeröd enligt genomförd åtgärdsvals-
studie pekas ut i regional transportinfrastrukturplan.
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Varför: Väg 17 är huvudsaklig infart från E6 till staden och är en viktig regional väg som förbin-

-
strukturplan 2018–2029.

Vårt mål
föreslagna åtgärder pekas ut i RTI-plan. 

Varför: Väg 13 utgör ett viktigt vägstråk mellan nordvästra Skåne och mellersta Skåne samti-

Klippan utgör väg 13 en länk till och från väg E4 vilket bidrar till att området är attraktivt för 
verksamhetsetableringar. Genom Klippan är väg 13 samförlagd med väg 21 men tidigare utred-

-
ationsmiljöer vilket måste beaktas i utredningsskedet. 

Vårt mål
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Varför
Stockholm, en resrelation som idag saknar konkurrenskraftiga alternativ. Flygplatser bedriver, 

-
-

-
-

-

-
ar inom Familjen Helsingborgs näringsliv. Dagliga avgångar till och från Stockholm möjliggör 
arbetspendling och affärsmässiga samarbeten samt tillgång till ytterligare destinationer via byte på 
Arlanda eller Bromma Airport. Flygplatsen är en nödvändighet för turism- och besöksnäringen i 

-

Vårt mål
regioner och utvalda internationella destinationer. 
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-
lighet till tillväxtmotorer och regionala kärnor samt minskade klimatutsläpp prioriterar Familjen 

-
ningarna står ej i prioritetsordning.

Varför: Öresundståglinjen längs Västkusten har cirka 20 000 resande per vardag som berör 

-

och framförallt dubbelspåret genom Varberg, gör det möjligt att utöka utbudet även på sträckan 
Helsingborg-Halmstad.

Vårt mål
senast december 2026. 

Varför
på kraftigt ökat resande med positiva nettoeffekter för ekonomi. Med pålitlig och regelbunden 

-
borg. Mycket viktigt för att dra nytta av gjorda investeringar och skapa en konkurrenskraftig kol-

-

 
Vårt mål: att beslut tas snarast om bättre öppettider för Öresundstågen samt konsekvent 30-min 

19
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Varför -

längs Söderåsbanan får en snabbare anslutning till Västkustbanan norrut och kan avlasta Väst-
kustbanan. Förutom att bidra till en bättre tillgänglighet och ökad integrering av arbetsmarknaden 
i nord-sydlig riktning, skulle det även ge fördelar i resandet i väst-östlig riktning. För att Pågatåg 

i stället för att bygga ny infrastruktur, bidrar till en hållbar utveckling.

Vårt mål -
ningsprogrammet och i kommande reviderad regional tågstrategi.

Helsingborg-Åstorp-Hässleholm-Kristianstad, snabbare tågförbindelse längs Skånebanan
Varför -

-

betydelse kommer att öka med kommande utbyggnad av södra stambanan. Satsningen är utpekad i 
persontågsstrategin.

Vårt mål

Varför: En förutsättning för att få full utväxling av Pågatågslinjerna i Skåne är uppehåll på samtliga sta-

Helsingborg-Trelleborg alt Simrishamn till en genomgående linje, vilket ger resenärer från stationerna 

Vårt mål

reviderad regional tågstrategi.

Varför
-

Vårt mål: Öresundstågen sträckan Köpenhamn-Helsingborg förlängs till Maria station så snart detta är 
möjligt men senast när Västkustbanan sträckan Maria-Helsingborg C är utbyggd till dubbelspår.
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-
lighet till tillväxtmotorer och regionala kärnor samt minskade klimatutsläpp prioriterar Familjen 

-
tem. De bidrar dessutom till att uppnå det regionala målet om en marknadsandel för kollektivtra-

står ej i prioritetsordning.

Varför: På Själland har en satsning på ett regionalt linjenät, ”R-net”, med fyra tåglinjer och tio 
regionala busslinjer, som förbinder större orter, lett till ökat kollektivt resande. Det är möjligt att 
uppnå ett motsvarande ”R-nät” i Familjen Helsingborg också, med Pågatågslinjer och regionbuss-
linjer som kör taktfast med ordentliga öppettider. För busslinjerna är det viktigt med tydliga linje-

har minst 200 000 resande per år få ett ökat turutbud. I Familjen Helsingborg innebär detta att 
14 regionbusslinjer har förutsättningar för ökat turutbud varav nio linjer tillsammans med Påga-

Helsingborg 

Vårt mål: Ett ökat turutbud på de 14 största regionbusslinjerna i Familjen Helsingborg varav nio 

22
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Varför -

Vårt mål
införs snarast.

Varför
-

-

Vårt mål

Varför -
singborg då resande i dessa relationer tvingas till ett byte i Örkelljunga. SkåneExpressen 10 gick 
tidigare genomgående Helsingborg-Markaryd, men delades upp när dubbeldäckare introducera-

Genom att slå ihop linjerna rakt av, utan andra åtgärder, minskar restiden och tillgängligheten 
ökar i stråket Helsingborg-Örkelljunga-Markaryd. 

Vårt mål

Varför: Dagens bussförbindelser mellan Jonstorp och Helsingborg inbegriper byten. Bussen är 
idag inget konkurrenskraftigt alternativ till bilen. Samtidigt står arbetspendlingen från Jonstorp till 

-
buss skapas ett hållbart pendlingsalternativ från Jonstorp samtidigt som en överföring av bilresor 

Allerum. Beroende på linjedragningen inne i Helsingborg kan direktbussen också bli ett attrak-

Vårt mål: Att en direktbuss mellan Jonstorp-Helsingborg införs. 
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Varför

tryggt till utbildning och fritidsaktiviteter, utan byten mellan bussar och tåg. Det är speciellt viktigt 
för gymnasieelever att kunna resa kollektivt till sina målpunkter. Bussförbindelsen är också viktig 

Vårt mål

Varför -

i Familjen Helsingborg, som resulterade i en slutrapport och ett strategiskt inriktningsbeslut. Slu-
trapporten innehåller en visionsbild och rekommenderar åtgärder, som Familjen Helsingborg kan 
arbeta vidare. Framför allt gemensam målbild och olika projekt bör Familjen Helsingborg arbeta 

Vårt mål: Att arbeta vidare med att skapa en gemensam målbild och arbeta med olika projekt för 
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Varför: Helsingborgs hamn är ett riksintresse. Kapacitetstaket är snart nådd och hamnen behöver 
bli effektivare. Ny inseglingsränna behöver muddras. Hamnen behöver också förberedas för 
större fartyg med större djupgående. På så sätt kan Helsingborgs hamn fortsätta utvecklas i allt 

Vårt mål: att åtgärden pekas ut i nationell plan 2026–2037

Varför

Fartyg byggs allt större och för att dessa ska kunna ta sig intill varvet för underhåll och reparation 

Vårt mål: att åtgärden pekas ut i nationell plan 2026–2037

25



26

Familjen Helsingborgs kommuner prioriterar tillsammans satsningar för att uppnå säkra och gena 
cykelförbindelser mellan huvudorterna samt attraktiva leder för rekreativ cykling. Ett samman-
hängande nät av cykelleder för pendling kompletterat med tre rekreativa cykelleder pekas ut och 
behoven för att färdigställa detta tydliggörs som inspel till RTI-planen samt till kommunernas 

RTI-planen eller kommunala cykelplaner samt utpekade brister för kommunerna att arbeta vidare 

till angränsande kommuner och regioner utanför Familjen Helsingborg. Cykelvägnätet samt dess 
planerade åtgärder och brister redovisas i kartan. 

Varför -

-

möjliggöra en kustnära dragning av den nationella cykelleden Kattegattleden. Den här GC-vägen 
är en rekommenderad åtgärd från den regionala cykelvägsplanen för Skåne 2018–2029 och är 

 
Vårt mål: Att planläggning och genomförande av GC-vägen Svanshall-Skäret pekas ut i RTI-pla-
nen 2026–2037. 

26
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Varför: Med ett färdigställande av denna delsträcka skapas det en sammanhängande cykelväg hela 
vägen mellan Västra Karup-Grevie-Grevie kyrkby. Med denna delsträcka integreras Bjärehalvöns 
västra delar i cykelvägnätet, vilket möjliggör för en mångfald av pendlingsrutter på cykel. Det 

-
vägen möjliggör för elever på Bjäre skola att ta sig till skolan på ett självständigt och säkert sätt. 
Det skulle uppmuntra till ökat cyklande bland unga. Utmaningar längs med vägen är framför allt 

Vårt mål
ut i RTI-planen 2026–2037.

Varför: Utpekad av Region Skåne som potentiell supercykelväg före år 2033, men behöver 
fortsatt prioriteras för att säkra genomförande. Angeläget att koppla samman cykelnätet mellan 

-
la såväl som resa i ett rekreativt syfte. Genom ett sammankopplat nät får invånare i de mindre 
orterna tillgång till en säker och gen transportsträcka som förbinder det lokala nätet med det 
regionala.
 
Vårt mål
2026–2037.

Varför: Väg 111 utgör huvudstråket genom Höganäs tätort och har således funktion som både 
regional transportled och lokalgata. Viktiga målpunkter i form av centrumverksamheter, skolor, 

växt fram och utvecklas parallellt. Framkomlighetsanspråken för bilen längs med stråket har dock 
präglat väg 111:s utformning. Mellan Helsingborg och Höganäs löper första etappen av den na-

viktig turistled både nationellt och internationellt men även viktig för arbetspendling. Satsningen 
på denna cykelled ska bidra till näringslivsutveckling, ekonomisk tillväxt och att skapa nya arbets-
tillfällen i kommunerna och regionerna längs leden. Kontinuiteten i gång och cykelnätet är relativt 

2017.
 
Vårt mål

Varför -
objekt, som främjar regionala friluftsliv och turism. En cykelväg hade stärkt tillgängligheten till 

 
Vårt mål: Att åtgärden förankras i den regionala cykelplaneringen.
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Varför: För att koppla ihop de södra delarna av Svalövs kommun med utbyggt cykelnät till mål-

Ny cykelväg ökar tillgängligheten för cykling i regionen och möjliggör för arbetspendling med 
cykel mellan Teckomatorp och Kävlinge via Norrvidinge och Södervidinge.
 
Vårt mål
 

Varför: Cykelvägen Asmundtorp-Billeberga korsar väg 110 i plan och det behövs en alternativ 
korsning för cykelväg för att möjliggöra supercykelväg Asmundtorp-Billeberga. Detta för att ska 

 
Vårt mål

Varför: Med detta cykelvägsobjekt åtgärdas sista delsträckan i en sammanhängande cykelväg 

resmöjligheter till målpunkter norrut och söderut. En sammanhängande cykelväg ger god synergi 
-

den. Med en sammanlänkande cykelväg, som kopplar omlandet till tågstationen, kan underlaget 

Vårt mål

Varför: Med en cykelväg mellan Västra Karup-Rammsjö integreras Bjärehalvöns västra delar i cy-
kelnätet, vilket möjliggör för en mångfald av pendlingsrutter på cykel. En cykelväg ger säkrare re-

möjliggör för elever att cykla till Bjäre skola på ett självständigt och säkert sätt, vilket uppmuntrar 
till mer cyklande bland unga.
 
Vårt mål

Varför: Bygga ihop cykelnätet mellan orterna. Del av framtida supercykelstråk och Sydkustleden.
 
Vårt mål

Varför

som skulle ha nytta av gång- och cykelvägen. Planläggning av ett utvecklat verksamhetsområde 
vid Norra Varalöv pågår.
 
Vårt mål
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Varför
-

medtagen som en åtgärd. 
 
Vårt mål

Varför

och bredda cykelvägen, för att möjliggöra en bättre cykelpendling.

Vårt mål

Varför: Andelen resor med gång och cykel ska öka på den bildominerande landsbygden. På 
grund av vägens utformning är det en omöjlighet att välja att resa med cykel i detta stråk. Cy-
kelväg behöver upprättas i anslutning till den statliga vägen riksväg 24 med viktiga orter som 

möjliggörande av cykelpendling.
 
Vårt mål

Varför: Andelen resor med gång och cykel ska öka på den bildominerande landsbygden. På grund 
av vägens utformning är det en omöjlighet att välja att resa med cykel i detta stråk. Cykelväg 

-

 
Vårt mål
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1. Mötets öppnande samt val av justeringsperson

Beslut

Samarbetskommittén beslutar

att godkänna dagordning för styrelsemöte 31 maj 2024

att utse Peter Schölander att justera protokollet från styrelsemötet den 31 maj 2024

Familjen Helsingborg använder sig av elektronisk underskrift för justering av protokoll. 
Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet.

2. Mötesdatum för samarbetskommittén Familjen Helsingborgs 2025

Beslut

Samarbetskommittén beslutar

att Familjen Helsingborgs samarbetskommitté år 2025 sammanträder den 31 januari, 4 
april, 16 maj, 29 augusti, 10 oktober samt den 5 december

Beslutsunderlag

Bilaga 1-Mötesdatum för Familjen Helsingborg 2025

3. Fira Framtid: Naturturism i Rönne å

Beslut

Samarbetskommittén beslutar

att godkänna projektets slutrapport samt tacka för väl genomfört projekt.

Sammanfattning

Projektet har utvecklat en destination för naturturism och upplevelser längs med Rönne 
å och runt Ringsjön, hela vägen från Ringsjön till Skälderviken.

Beslutsunderlag

Bilaga 2 slutrapport test- och utvecklingsprojekt Naturturism Rönne å 

4. Fira Framtid: Film i Familjen

Beslut

Samarbetskommittén beslutar

att godkänna projektets slutrapport samt tacka för väl genomfört projekt.

Sammanfattning

Projektet har synliggjort Nordvästra Skåne som en plats för filmproduktion genom att 
tydliggöra förutsättningar och skapa en god ordning/infrastruktur för att attrahera och ta 
emot tv - och filmproduktioner till Familjen Helsingborg. 

Beslutsunderlag

Bilaga 3 - Slutrapport test- och utvecklingsprojekt Film i familjen
Bilaga 4 - Ekonomisk slutredovisning Film i familjen 
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Styrelsemöte i Familjen Helsingborg

5. Familjen Helsingborgs yttrande angående Region Skånes 
aktualitetsprövning av regionplan för Skåne

Beslut

Samarbetskommittén beslutar

att förslag till yttrandet godkänns för att kunna användas av respektive kommun i sitt 
svar till Region Skåne

Sammanfattning

Regionplan för Skåne som antogs i juni 2022 ska aktualitetsprövas under 2024 och 
2025. En begäran om yttrande från kommunerna i Skåne har skickats ut från Region 
Skåne. 

Beslutsunderlag

Bilaga 5 - Yttrande från Familjen Helsingborg angående Region Skånes 
aktualitetsprövning av regionplan för Skåne

Reservationer

Bjuvs kommun, Landskrona stad och Svalövs kommun reserverar sig mot skrivningar i 
yttrandet om att regionplanen behöver utgå från prioriteringar i Skånebilden och Greater 
Copenhagens trafikcharter.

6. Information från kollektivtrafikutskottet

Beslut

Samarbetskommittén beslutar

att tacka för informationen.

Sammanfattning

Information om kollektivtrafikutskottets dialog med Skånetrafiken 2024-04-09 samt om 
delstudier kring nyttor, trafikekonomi, resande m.m. inför kommande dialoger med 
Skånetrafiken.

7. Familjen Helsingborgs prioriteringar för infrastruktur och kollektivtrafik

Beslut

Samarbetskommittén beslutar

att uppdra till sekretariatet att lägga till skrivningar om kopplingen mellan flygplatsen i 
Ljungbyhed och Ängelholm Helsingborg flygplats i prioritering om att utveckla 
Ängelholm-Helsingborg flygplats. 

att i övrigt anta de föreslagna prioriteringarna för Infrastruktur och Kollektivtrafik inför 
planperioden 2026 2037 inför beslut i respektive kommuns fullmäktige

Sammanfattning

Inför ny planperiod för transportinfrastruktur tar Familjen Helsingborg fram prioriteringar 
för transportinfrastrukturen som man vill se genomföras i Familjen Helsingborgs 
geografi. Inför styrelsemötet 2024-05-31 har förslag på Familjen Helsingborgs 
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Styrelsemöte i Familjen Helsingborg

prioriteringar för kollektivtrafik och infrastruktur inför planperioden 2026 2037 tagits 
fram.

Beslutsunderlag

Bilaga 6 - Familjen Helsingborgs prioriteringar för infrastruktur och kollektivtrafik 
inför planperioden 2026 2037 

Reservationer

Bjuvs kommun, Landskrona stad och Svalövs kommun reserverar sig mot att Familjen 
Helsingborgs prioriteringar för infrastruktur och kollektivtrafik tar utgångspunkt i 

Helsingborg- Helsingborg-
pekas ut i Familjen Helsingborgs prioriteringar för infrastruktur och kollektivtrafik inför 
planperioden 2026 2037. Särskilt ställningstagande från Bjuvs kommun, Landskrona 
stad och Svalövs kommun återfinns som bilaga till protokollet (bilaga 7). 

8. Förhandlingsöverenskommelse om ett nytt Öresundsavtal

Beslut

Samarbetskommittén beslutar

att tacka för informationen

Sammanfattning

Den 6 maj 2024 meddelade Sverige och Danmark att det nåtts en 
förhandlingsöverenskommelse om ett nytt Öresundsavtal. Information om hur detta avtal 
förenklar för gränspendlare samt deras arbetsgivare och på så sätt få en bättre 
fungerande arbetsmarknad i Öresundsregionen.

9. SMS-livräddare

Beslut

Samarbetskommittén beslutar

att tacka för informationen

Sammanfattning

I januari 2024 anslöt sig Region Skåne till systemet SMS livräddare. Information om 
systemet samt dialog kring samverkan med kommunerna i Familjen Helsingborg.

10. Övriga frågor

Inga anmälda övriga frågor

11. Mötet avslutas
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2024-08-21

Kommunstyrelsen

Utdragsbestyrkande

§ 134

Nämndinitiativ gällande återkallande av uppdrag för 
socialnämndens ordförande
2024/208

Sammanfattning
Charlotta Wendt (VIP) har inkommit med ett nämndinitiativ gällande att omedelbart 
återkalla uppdraget för socialnämndens ordförande.

Yrkande:
Kommunstyrelsens ordförande yrkar att uppdraget för socialnämndens ordförande inte 
återkallas.

Charlotta Wendt (VIP) yrkar bifall nämndinitiativet.

Beslutsgång:
Ordförande ställer förslaget till beslut i nämndinitiativet mot eget yrkande och finner att 
kommunstyrelsen bifaller eget yrkande. Votering begärs.

Votering:
Den som vill avslå initiativet röstar ja och den som vill bifalla detsamma röstar nej. 
Voteringen genomförs och utfaller med två nej (Charlotta Wendt (VIP), Anders Jelander 
(VIP)) och sju ja (Patrik Ströbeck (M), Göran Långström (PF), Kerstin Gustafsson 
Andersson (C), Valter Titusson (S) Jack Henriksen (SD), Emilia Sandell Eskilandersson 
(SD) och Ronny Nilsson (S)), varvid

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta,

att inte återkalla uppdraget för socialnämndens ordförande.

Reservation:
Charlotta Wendt (VIP) reserverar sig till förmån för eget förslag.



Socialnämnden

Det av kommunfullmäktige antagna reglementet 2018-09-19 för socialnämnden, visar 
enligt 21 § på att ordförandens roll är att leda nämnden, vara sammankallande till möten och 
har enligt praxis huvudansvaret för nämndens arbete. Traditionellt sett är ordförande den som 
är ledare för nämnden och nämndens arbete. Reglementet visar även på det särskilda ansvar 

som ordförande har enligt följande, "Härutöver åligger det nämndens ordförande att under 
nämnden med uppmärksamhet följa frågor av betydelse för socialtjänstens utveckling och 
ekonomiska intressen samt effektiviteten i verksamheten och ta initiativ i dessa frågor". Det 
är uppenbart att ordförande har brustit i sin roll att vara ledare för nämnden och 
nämndens arbete, och inte följt det av kommunfullmäktige antagna reglementet.   

Enligt revisionsberättelse 2023 daterad 2024-05-10 har socialnämnden brister i styrning 
och kontroll över sin ekonomi och verksamhet. Verksamheten har inte bedrivits på ett 
ändamålsenligt och från ekonomisk synpunkt tillfredsställande sätt. Ekonomistyrningen
har varit bristande.

Den 19:e juni 2024 beslöt kommunfullmäktige att inte tillstyrka ansvarsfrihet för 
socialnämnden för verksamhetsåret 2023. Förtroende saknas alltså för hur 
socialnämnden leds och verksamheten bedrivits.

Enligt kommunallagens 4 kap 9 § får fullmäktige återkalla uppdraget för en 
förtroendevald som har valts av fullmäktige, om den förtroendevalde har vägrats 
ansvarsfrihet.

Vi i Perstorp yrkar på:

- Att kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta, att omgående återkalla 
uppdraget från socialnämndens ordförande.



From:                                 Charlotta Wendt
Sent:                                  2024-08-21 19:00:27
To:                                      Cecilia Andersson
Subject:                             Fråga till ledamot i kommunfullmäktige 24.08.28

Hej,

Jag vill inför kommande kommunfullmäktige ställa följande frågor till ledamot Veronica 
Pettersson, i hennes egenskap av ordförande i kultur- och fritidsnämnden: 

Hur mycket sparar kommunen på att hålla Ugglebadet stängt på söndagar, räknat per 
stängd söndag?
Hur mycket fasta kostnader har kommunen för en stängd dag på Ugglebadet, oavsett om 
det är öppet eller stängt? (Avskrivningar, el, värme m.m.)
Hur mycket förlorar kommunen i intäkter på en stängd söndag?
Hur många olika besökare har kommunen i genomsnitt på en söndag?
Hur kommer invånare med årskort att kompenseras för att nyttjandetiden av anläggningen 
begränsas?
Vilka alternativa besparingsförslag tog nämnden fram?

Undertecknat Lotta Wendt
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Tjänsteskrivelse 1(1)
2024-08-21 Dnr 2024/190

KS
Cecilia Andersson, Kanslichef
cecilia.andersson2@perstorp.se, 0435-39114

Kommunfullmäktige

Avsägelser gällande socialnämnden

Sammanfattning
Följande avsägelser har inkommit gällande socialnämnden:
Emilia Sandell Eskilandersson (SD), ledamot, Mona-Lisa Stålbrand (SD), ledamot, 
Ingvar Dehlin (SD), ersättare och Karin Johansson (KD), ersättare.

Förslag till beslut

Kommunfullmäktige beslutar,

att bevilja avsägelserna från Emilia Sandell Eskilandersson (SD), Mona-Lisa Stålbrand 
(SD), Ingvar Dehlin (SD) och Karin Johansson (KD).

Cecilia Andersson

Kanslichef
Perstorps kommun

Beslutet skickas till:
Socialnämnden
HR Servicecenter
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2024-08-19 Dnr 2024/189

KS
Cecilia Andersson, Kanslichef
cecilia.andersson2@perstorp.se, 0435-39114

Kommunfullmäktige

Avsägelse samt fyllnadsval, ersättare i valnämnden

Sammanfattning
Jonas Strömstedt (C), har inkommit med en avsägelse som ersättare i valnämnden. 
Förslag finns att som ny ersättare efter Jonas välja Evelina Åhlén (C).

Förslag till beslut

Kommunfullmäktige beslutar,

att bevilja avsägelsen från Jonas Strömstedt (C), som ersättare i valnämnden, samt

att som ny ersättare i valnämnden välja Evelina Åhlén (C).

Cecilia Andersson

Kanslichef
Perstorps kommun

Beslutet skickas till:
HR Servicecenter
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2024-07-30 Dnr 2024/109

KS
Cecilia Andersson, Kanslichef
cecilia.andersson2@perstorp.se, 0435-39114

Kommunfullmäktige

Fyllnadsval, ersättare i socialnämnden

Sammanfattning
Vi i Perstorp har en ersättarplats i socialnämnden som varit vakant sedan 24 april 2024 
efter Gerd Ausfelts avsägelse. Från Vi i Perstorp har inkommit förslag att välja Kjell Hall 
(VIP) som ny ersättare.

Förslag till beslut

Kommunfullmäktige beslutar,

att som ny ersättare i socialnämnden välja Kjell Hall.

Cecilia Andersson

Kanslichef
Perstorps kommun

Beslutet skickas till:
Socialnämnden
HR Servicecenter
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2024-08-21 Dnr 2024/220

KS
Cecilia Andersson, Kanslichef
cecilia.andersson2@perstorp.se, 0435-39114

Kommunfullmäktige

Avsägelse som ersättare i kommunfullmäktige

Sammanfattning
Charlotte Strömstedt (C) har inkommit med en avsägelse som ersättare i 
kommunfullmäktige.
Ärendet

Förslag till beslut

Kommunfullmäktige beslutar,

att godkänna avsägelsen, samt

att hos Länsstyrelsen anhålla om ny räkning

Cecilia Andersson

Kanslichef
Perstorps kommun

Beslutet skickas till:
Länsstyrelsen Skåne
HR Servicecenter


